
Solastniki načeloma niso proti prodaji
Prevzem Vogla Ključna deleža regionalnega
razvojnega sklada in družbe za razvoj TNP v stečaju
BOHINJSKA BISTRICA, KRANJ -
Družba RRC računalniške stori-
tve v lasti avstralskega Sloven-
ca Anthonvja Tomažina je po
septembrskem nakupu polo-
vičnega deleža v podjetju Žič-
nice Vogel od družbe KD kapi-
tal včeraj objavila še namero
za odkup preostalih delnic. La-
stniški delež želijo povečati na
najmanj 75 odstotkov, kar bi
jim zagotovilo samostojno od-
ločanje o najpomembnejših
vprašanjih.
Blaž Racic
Drugi delničarji še nočejo napove-
dati, kako se bodo odzvali na Toma-
žinovo ponudbo, vendar prevzemu
načeloma ne nasprotujejo.

Velislav Žvipelj, direktor Sloven-
skega regionalnega razvojnega skla-
da, ki je s petinskim deležem drugi
največji lastnik družbe Žičnice Vogel,
pravi, da se bodo na četrtkovi skup-
ščini šele spoznali z novim večin-
skim lastnikom. »Zanima nas načrt
o viziji prihodnjega razvoja družbe,«
je dejal Žvipelj in dodal, da se bodo
šele nato odločili o morebitni proda-

ji. Po njegovem je ne izključujejo.
Desetino delnic Žičnic Vogel ima

v lasti Družba za spodbujanje razvo-
ja TNP v stečaju. Stečajni upravitelj
Kristijan Anton Kontarščak je v
novembrsko poročilo o stečajnem
postopku navedel, da bo morala biti
prevzemna cena ista kot za večinski
paket delnic, ko je za skoraj pol mi-
lijona delnic RRC plačala 989.000
evrov oziroma približno 50 centov
na delnico, in da je za Družbo za
spodbujanje razvoja TNP v stečaju
»najbolj smiselno, da sprejme pre-
vzemno ponudbo«. Kot ugotavlja,
gre za pošteno tržno ceno, družba
pa bi za svoj delež dobila 194.000
evrov. Z nakupom obeh deležev bi
si Tomažinova družba RRC računal-
niške storitve že zagotovila več kot
80-odstotno lastništvo Žičnic Vogel.

V četrtek nova nadzornika
Preostala manjša lastnika sta s 3,5
odstotka in 2,5 odstotka družba Fil-
bo iz Bohinja in bohinjska občina.
Direktor prve Branko Kleindienst
pravi, da bodo o morebitnem spre-
jemu prevzemne ponudbe odločali
na skupščini predvidoma v nekaj
tednih, župan Franc Kramar pa je
dejal, da bo točka na sejo občinske-

ga sveta uvrščena decembra in da
nima pomislekov, da bi ponudbo
občina sprejela. Približno desetino
delnic imajo v lasti manjši lastniki.

V četrtek se bodo na prvi skup-
ščini po vstopu RRC v lastništvo
Žičnic Vogel sešli lastniki, ki bodo
odločali o zamenjavi dosedanjih
nadzornikov iz KD kapital Vojka
Kokoravca in Damijana Korošca z
Anthonvjem Tomažinom in Sreč-
kom Kosom. Anthonv Tomažin o
načrtih na Voglu še noče govoriti
in je ponovil nedavno napoved,
da bodo kmalu skupaj z upravo
družbe, ki jo vodi Boštjan Men-
cinger, predstavili nadaljnji razvoj.
Znano je, da si med naložbami
najbolj prizadevajo za zamenjavo
dvosedežnice Zadnji Vogel, za ka-
tero po Mencingerjevih besedah
že pripravljajo dokumentacijo, in
za sistem za umetno zasnezevanje.
Pripravljajo tudi podrobnejše načr-
te za razvoj smučišča, a se morajo
še uskladiti z novim lastnikom,
preden bodo predlog poslali na mi-
nistrstvo za okolje, kjer pripravljajo
državni prostorski načrt. Ta bi mo-
ral biti po zakonu o TNP sprejet že
do začetka leta 2012.

NA SODIŠČE MINISTRI, SEKRETARJI ...
Glavna obravnava proti nekda-
njima direktorjema Žičnice Vogel
Tomažu Šumiju in Antonu Šteblaju,
Branku Žiberni, Darku Prezlju in
Stanislavu Remicu iz Cestnega
podjetja Kranj ter nekdanjemu
direktorju Projektivnega podjetja
Kranj Marjanu Markiču se bo na
Okrajnem sodišču v Kranju začela
8. januarja. Tožilstvo jim očita,
da so preslepili oziroma poma-

gali preslepiti, da so na Voglu za
novi štirisedežnici Orlove glave
in Brunarica pred osmimi leti
prejeli 1,7 milijona evrov denarja
EU. Policisti so ugotovili, da so
menda na dokumentih prilagodili
datume izvedbe gradbenih. Glavni
argument obrambe je, da je bilo
gradbeno dovoljenje leta 2006 po-
sebej izdano za pripravljalna dela
in odstranitev obstoječih naprav

in da pripravljalna dela niso bila
financirana z denarjem EU. Kdo vse
bo zaslišan, še ni jasno. Šumijeva
zagovornica Branka Zobec Hrastar
je za priče predlagala nekdanjega
predsednika nadzornega sveta
Damjana Korošca ter Darjo Radič
in Alenko Tomšič, ki naj bi poznali
okoliščine pri pripravi razpisne
dokumentacije. Tanja Šebek Šu-
šteršič z ministrstva za okolie naj bi

razložila, kako je bilo lahko izdano
večfazno gradbeno dovoljenje.
Prav tako naj bi pričala nekdanji
minister za gospodarstvo Andrej
Vizjak in državni sekretar Tomaž
Jeršič ter tedaj pristojni z mini-
strstva za gospodarstvo Marjan
Hribar, Marko Podrekar in Mojca
Paternoster Stich, ki so menda
odgovornim na žičnicah svetovali,
kako naj vodijo postopek. M. HA.
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Na Voglu je konec tedna zapadlo 30 centimetrov snega, ali bo to dovolj za smuko že konec tega tedna, še ne vedo. Nihalka in sedežnica Brunarica
bosta zagotovo obratovali, kako bo z drugimi napravami, se bodo odločili četrtek. Foto Arhiv Žičnice Vogel
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